
 
 

 
 

Protokoll nr 1/2025 
 

2025-02-06 

Protokoll 1/2025 

fört vid Bostadsförmedlingen i Stockholm ABs sammanträde 
torsdagen den 6 februari 2025 kl. 16:01-16:58, Palmfelt 
center, Palmfeltvägen 5, Stockholm Globen 
 

Ledamöter Arvid Vikman Rindevall (S) Ordförande 
Kristin Jacobsson (C) Vice ordförande 
Tara Rasul Aziz (S) 
Birger Kato (S) 
Maria Boman (V) 
Theréz Randquist (M) ersätter Ole-Jörgen Persson (M) 
Mattei Marina (L) ersätter Tobias Davidsson (L) 

  
Suppleanter Dimitrios Karkamanis (S) 

Helene Wildner (V) 
Ahmet Music (MP) 
Charlotte Helmersson (M) 

  
Övriga närvarande Christer Edfeldt VD 

Julia Parkin Sekreterare 
Dani Cohen §§1-6 Dataskyddsombud 
Jan Enander §§1-6 Marknadsanalytiker 

  
Justerare Arvid Vikman Rindevall (S), Kristin Jacobsson (C) 
  
Datum för justering 2025-02-13 
  
Paragraf §§1-11 
  
Sekreterare Julia Parkin 
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§ 1 
Öppnande  
  
Ordföranden öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 
 
 

§ 2 
Justering  
  
Arvid Vikman Rindevall (S) och Kristin Jacobsson (C) utsågs att 
justera dagens protokoll. 
 
 

§ 3 
Godkännande av dagordning  

Beslut  
  
Styrelsen beslöt att godkänna dagordningen i enlighet med detta 
protokoll. 
 
 

§ 4 
Protokoll från föregående sammanträde  

Beslut  
  
Styrelsen beslöt att godkänna föregående protokoll. 
 
 

§ 5 
Anmälningsärenden  
Anmälda handlingar: 
  
BOST 2024/114 Remiss av Handlingsplan för arbete mot 
rasism 
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§ 6 
Preliminärt årsbokslut och verksamhetsberättelse 2024  
  
Jan Enander, Marknadsanalytiker, presenterade statistik för 2024. 
Dani Cohen, Dataskyddsombud, presenterade GDPR årsrapport för 2024. 
  
BOST 2024/132 
 

Beslut  
  
Styrelsen beslöt 
  
att godkänna det preliminära årsbokslutet och 
verksamhetsberättelsen för 2024, inklusive GDPR Årsrapport 2024 
och uppföljning av internkontrollplan 2024. 
 
 
 

§ 7 
Revisionsrapport - Stadens arbete mot våld i nära 
relationer  
BOST 2024/134 
 

Beslut  
  
Styrelsen beslöt att överlämna följande tjänsteutlåtande som svar på 
remissen. 
 
 
 

§ 8 
Kompletterande ägardirektiv  
BOST 2025/12 
 

Beslut  
  
Styrelsen beslöt 
  

1. att anta Miljöprogram 2030 för Stockholms stad samt 
inarbeta programmet i Bostadsförmedlingens 
verksamhetsplanering. 

2. att anta Rese- och mötespolicy för Stockholms stad. 
3. Bostadsförmedlingen ska upprätta ett eget system för intern 

klimatväxling enligt motsvarande principer som gäller 
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stadens nämnder enligt punkterna 1 och 2 i 
kommunfullmäktiges beslut (KS 2023/310). 

 
 
 

§ 9 
VD:s information till styrelsen  
  
VD Christer Edfeldt informerade enligt följande. 
  
Läget bedöms vara fortsatt stabilt på bolaget. Det är ännu tidigt på 
året men lägenheterna strömmar in till bolaget i den takt som 
förväntas. 
Stämningen på bolaget är något påverkad av beskedet om flytten till 
nya lokaler i Tensta. Bedömningen är dock att det inte påverkar 
arbetet eller effektiviteten. 
  
VD informerade om att lönebeskeden kommer att skickas digitalt 
via Kivra. Mer information om detta och när det drar igång kommer 
att skickas till styrelsen via mejl. 
 
 

§ 10 
Styrelsens frågor till VD  
  
Frågor ställdes löpande vid respektive ärende och vid denna punkt. 
  
Theréz Randquist (M) frågade om den aviserade förmedlingen av 
ett litet antal lägenheter åt Viktoriahem i Västerås och hur det gick 
med den. 
  
Helene Wildner (V) frågade om målgruppen för bostäder som 
förmedlas via Micasas kö. 
  
Kristin Jacobsson (C) frågade om den skillnad som kan utläsas i 
fråga om antalet beviljade förtursansökningar jämfört med antalet 
förmedlade förturslägenheter. 
  
Theréz Randquist (M) frågade om man måste vara skriven i Sverige 
för att få ställa sig i bostadskön. 
  
Arvid Vikman Rindevall (S) frågade om prognosen för hur och när 
andelen nyproduktion kommer att påverka statistiken framåt. 
  
Theréz Randquist (M) och Kristin Jacobsson (C) ställde frågor med 
anledning av det mejl som skickades från fackförbundet Vision till 
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flera av styrelsens ledamöter angående flera medarbetares oro över 
den planerade flytten till Tensta. 
  
  
 
 

§ 11 
Övriga frågor  
  
Inga övriga frågor. 
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